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Política

Crítiques de l'Audiència de Girona a l'operació Man ga
El president, Fernando Lacaba, considera l'actuació desproporcionada i parla de “parafernàlia policial”

Entén que no s'ha d'actuar igual contra la màfia que per anar a buscar dos expedients

01/03/13 02:00 - GIRONA - JOAN PUNTÍ

El president de l'Audiència Provincial de Girona, Fernando Lacaba, va criticar les formes amb
què s'ha actuat durant les primeres hores de l'operació Manga, en declaracions fetes a TV
Girona. El magistrat va lamentar entre altres coses que la jutgessa de Lugo que instrueix el cas
no informés de les seves actuacions ni els estaments judicials ni tampoc els policials gironins i
va queixar-se, a més, de les formes que va emprar la Guàrdia Civil.  “Hauria costat poc de
portar-ho d'una manera més adient, no calia ni aquella contundència ni aquella agressivitat”,
assegura.

“No és el mateix per  mi  –apuntava Lacaba– una entrada i  escorcoll en una actuació per
drogues, d'intervenció d'armes o de màfia marsellesa, que requereix que les forces i cossos
de seguretat vagin armats, que anar a buscar un o dos expedients administratius.”

Lacaba va veure excessives les formes emprades i considera que no calia “tota la parafernàlia
policial d'homes encaputxats i armats, fent arraconar a tothom a l'altra banda”. “És clar que es
podia haver portat d'una altra manera”, afirma.

La desproporció a què es refereix Lacaba té a veure amb el desplegament policial fet pels
agents de duanes de la Guàrdia Civil, quan dijous de la setmana passada van entrar gairebé
de manera simultània al Consell Comarcal de la Selva, a l'ajuntament de Sant Hilari Sacalm i
als dos estaments dependents de la Diputació, com són Xaloc i el Patronat de Turisme. Durant
aquests escorcolls es van tenir funcionaris aliens a la investigació que s'estava fent amb els
mòbils requisats, perquè no poguessin fer trucades a l'exterior, i en alguns casos van tenir-los
hores retinguts.
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“El jutge instructor no jutja, investiga”
El president de l'Audiència considera que es confon la feina que fa el jutge instructor en un primer moment amb la feina
que fa el jutge al final del procés: “Un instructor no jutja, és un investigador. Que un investigador sigui un jutge fa pensar
que sigui aquest el que està cridat
a fer el judici. Però de la instrucció no se'n surt ni condemnat ni absolt.” D'altra banda, ell creu que no s'actua contra el
dret a decidir: “No crec que tot plegat sigui una actuació preordenada, és més aviat una coincidència.”
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Des del registre  pots veure i gestionar totes les notícies desades i de les que en fas seguiment.
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